
Undervisningsudvalg – Datalogi og Kunstig Intelligens
Referat fra møde d. 28. april, kl.10:15-12:00

Deltagere: Lúıs Cruz-Filipe (LCF), Jakob Lykke Andersen (JLA), Marco Chiarandini
(MC), Marco Peressotti (MP), Tobias Klink Lehn (TKL)
Afbud: Jørgen Bang-Jensen (JBJ)

Referat

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referant

Dagsorden blev godkendt, og LCF blev valgt som referant.

2. Information fra Uddannelsesudvalget

Der er lavet en studiemiljøundersøgelse, og hvert UVU skal lave en handlingsplan
for sine uddannelser. LCF forventer, at det diskuteres til næste møde. Der er to
bekymrende kommentarer vedrørende datalogi: at studerende med psykiske handicaps
er udfordrede; og at nogle undervisere mangler pedagogiske kompetencer.

3. Information fra Studienævnet

Studienævnet er udfordret med behandling af kursusevalueringer, da flere institutter
ikke sender dem i god tid. Situationen p̊a IMADA forventes at blive bedre, men emnet
diskuteres til næste møde.

4. Information fra IMADAs undervisningskoordinationsgruppe

De relevante emner er inkluderet som separate punkter i dagsorden.

5. SDUs retningslinjer om ytringsfrihed

Institutr̊ad har bedt UVU’er at drøfte, om der kræves ændringer i nogle af vores
processer ifm de nye retningslinjer om ytringsfrihed. UKG har allerede aftalt, at alle
undervisere (inkl. phd-studerende og postdocs) skal underrettes om disse til næste
institutsforum. Der vurderes eller...

6. Status for den nye bachelor i Kunstig Intelligens

LCF har mødt med Camilla Gundlach (studievejledning) og Thomas Kragebæk (stu-
dienævnet) omkring startmerit. Den plan, der blev foresl̊aet at UVU, vurderes til at
kunne klare de fleste sager. Der forventes et overblik af sager i starten af august. Der
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skal ogs̊a overvejes, om der skal være et særligt studieforløb for datamatikere, som
findes i datalogi.

AI506...

7. Særligt studieforløb for datamatikere i Kunstig Intelligens

Der forventes, at der er nogle ansøgere til Kunstig Intelligens, som er uddannet data-
matikere, og det er praktisk at have en aftale i forvejen om deres startmerit og deres
anfebalede studieforløb.

Startmerit...

Studieforløb...

8. Åbendørspolitik

Der er meget f̊a studerende, der kommer og stiller spørgsmål til undervisere. LCF
foresl̊ar, at vi afprøver at angive “office hours” for at give et tegn p̊a, at vi forventer
de studerende kommer til os.

Feedback? Drøftes til møde d. 2/5?

9. Kompetenceportfolio

JLA har f̊aet en der spørgsm̊al fra studievejledning, som han skal give input til ifm
forberedelse af 3. semester.

10. ECTS fordeling i BA i Datalogi

TKL rapporterer, at der er store variationer i arbejdsmængder i kurser med det samme
antal ECTS.

Problematiske kurser er...

Dette blev undersøgt i forbindelse med den sidste studiereform, og...

11. Eventuelt

Referatet blev godkendt.
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